
 

 

Belangrijkste (actie)punten uit de vergadering van de Stadsraad Domburg van 12 juni 2024 

 

1. De nieuwe website van de Stadsraad Domburg gaat “live” op 18 juni. We zijn benieuwd naar jullie 

reactie 

2. Er is vooruitgang geboekt over de communicatie en participatie met betrekking tot het bouwverkeer: 

er komt een gezamenlijke communicatievorm voor alle bouwactiviteiten, bijvoorbeeld een 

maandelijkse nieuwsbrief. Daarnaast zullen alle initiatiefnemers de details bij houden in de 

bouwapp.nl https://debouw.app/projects/nieuwbouw-hotel-the-wigwam-domburg.  

3. We willen graag in contact komen met inwoners uit Domburg in de leeftijdsgroepen 18-24 en 24-36 

jaar om te kijken waar we als Stadsraad Domburg een bijdrage kunnen leveren om de leefbaarheid te 

verhogen. Mocht je interesse hebben, meld je dan aan op info@stadsraaddomburg.nl  

4. We gaan op 19 juni op twee plaatsen met de gemeente en de betrokken eigenaren ter plekke de 

situatie van de Drichten bekijken, die door werkzaamheden schade hebben opgelopen 

5. De ondergrondse papiercontainer op het parkeerterrein bij de Traverse, die alleen toegankelijk is voor 

inwoners met een afvalpas, is verwijderd en weer vervangen door een glascontainer. Inwoners kunnen 

hun mening geven over de gewenste plaats voor een textiel en voor een olie/vet inzamellocatie op 

https://doemee.veere.nl/nl-NL/projects/textiel-inzamellocaties.  

6. We hebben gemerkt dat de dispensers met hondenpoepzakjes bij de strandopgangen verwijderd zijn. 

We hebben de Gemeente gevraagd of het beleid veranderd is en maken ons zorgen over de toename 

van hondenpoep op straat en op het strand 

7. We hebben er voor gezorgd dat er een nieuwe AED bij de Johanneskerk is geplaatst. En er is een AED 

aan de buitenkant van het gemeentehuis geplaatst die permanent beschikbaar is. 

8. We hebben deelgenomen aan de focusgroepen die gesproken hebben over de zgn. Noordwestroute, 

waarin onder andere besproken is hoe Domburg en de andere kernen van de Gemeente Veere het 

best bereikbaar zijn zonder te veel overlast. Op 26 juni organiseert de Gemeente een 

informatiebijeenkomst over de stand van zaken. Mochten jullie meer willen weten en ook mee willen 

denken, dan is dit de mogelijkheid. Op https://doemee.veere.nl  kunnen jullie ook veel informatie 

vinden over dit onderwerp 

9. We zijn een zienswijze aan het voorbereiden m.b.t. het Ontwikkelkader Verblijfsrecreatie, dat 

ontwikkeld is om een grip op de groei van het toerisme te krijgen. Mochten jullie hier ideeën over 

hebben, stuur dan een mail naar info@stadsraaddomburg.nl 

10. Onze voorzitter, Simon de Visser, heeft gesproken tijdens de opening van het nieuwe gedeelte van de 

Boulevard. Het is erg mooi geworden en we zijn nu in gesprek met de initiatiefnemers van de bouw 

van de nieuwe hotels bij de hoofdopgang om de bouwputten op een goede manier af te schermen 
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